

敬啟者:

2025-2027 年度第 24 屆家長教師會執行委員會 家長委員選舉

佛教葉紀南紀念中學家長教師會第23屆執行委員會家長委員的任期,將於2025年10月31日屆滿。在各位家長委員及教師委員積極策劃及參與下,過去兩年的成果卓越,本人謹向家長教師會執行委員會委員致謝,冀望在新一屆的工作上,各位能繼續支持本會。

另一方面,希望有新成員能加入新一屆的委員會,在此鼓勵 貴家長撥出寶貴時間參加選舉,入 選後能為我們提供寶貴意見及往後的義務工作,為學生的成長出一分力。

請填妥回條,並於9月17日(星期三)或之前,著 貴子弟交回班主任,待整理資料後,本會將會透過電話確認參加選舉的家長,並以專函通知出席於10月19日(星期日)上午九時假本校禮堂舉行的家長教師會周年會員大會,屆時將進行第24屆家長委員的選舉程序。

此致

貴家長

佛教葉紀南紀念中學 家長教師會秘書



李珍莉 謹啟

二零二五年九月八日



8th September, 2025

Dear Parents,

Term 2025-2027 of the 24th Parent-Teacher Association Committee Election of Parent Committee Members

The term of committee members of the 23rd Parent-Teacher Association of Buddhist Yip Kei Nam Memorial College will expire on 31st October, 2025. Thanks to the active planning and participation of all committee members, our achievements over the past two years have been outstanding. I would like to express my heartfelt gratitude to each of you and hope that you will continue to support us.

On the other hand, we hope to welcome new members into the 24th Parent-Teacher Association Committee. We encourage all parents to dedicate some of your valuable time to participate in the election. Once elected, you will have the opportunity to provide valuable insights and contribute to the volunteer efforts that support our students' growth.

Finally, please complete the reply slip and return it to your child's form teacher on or before 17th September, 2025 (Wednesday). After organizing the information, we will confirm the participating parents by phone and will notify them by official letter to attend the Annual General Meeting of the Parent-Teacher Association on October 19th (Sunday) at 9:00 AM in the school hall, where the election process for the 24th Parent Committee will take place.

Sincerely,

Li Chun Lee

Secretary of the Parent-Teacher Association

Buddhist Yip Kei Nam Memorial Secondary School

Chan Lee